
JÆGERSPRIS KOMMUNE 
TEKNISK UDVALG

Det meddeles herved, at der afholdes møde i 
TEKNISK UDVALG, udvalgsværelse II

Torsdag, den 3. november 1988, kl. 13.45
med følgende

D A G S O R D E N  :

J.nr. 28-31-4

Matr.nr. 5 BE af Neder Dråby.
Efter anmodning fra ejeren af matr.nr.
5 BE (Egevej 6) . ansøg
er landinspektør H. Sørensen om byrådets 
godkendelse af, at del af Egevej slettes 
som matrikulær vejareal og inddrages 
under den tilgrænsende ejendom matr.nr.
5 BE.
Arealet er vist på en i sagen vedlagt 
plan og udgør 151 m 2.
Ejeren af matr.nr. 5 BE, 
der har arvet ejendommen, som i øvrigt 
har været i familiens eje siden 1920, har 
oplyst, at nævnte ikke anlagte vej altid 
har været benyttet under matr.nr. 5 BE.
Arealet tjener ikke som adgang for anden 
ejendom og skal formentlig aldrig anlæg
ges og videreføres, idet det grænser til 
Jægersprislejren.
I øvrigt henvises til en i sagen vedlagt 
redegørelse fra
Egevej - matrikuleret som 5 BC - ejes 
ifølge tingbogen af Gerlev-Dråby kommune 
nu Jægerspris kommune.
Såfremt kommunen kan godkende ovennævnte 
nedlæggelse af vej og indragelse under 
matr.nr. 5 BE, vi.l der blive fremsendt 
matrikulær sag på normal måde.

29.6.1988:
Inden endelig afgørelse træffes - indhentes udta
lelse fra naboejendommen Egevej 7.
Umiddelbart er udvalget dog ikke sindet til at 
afstå omhandlede areal.

fortsættes ...



fortsat

18.7.1988:
Egevej 7- fremsender skrivelse af 

18.7.1988, hvori man særdeles udførligt beskriver 
de interesse forhold man som nabo har i nærværende 
sag.

27.7.1988:

De involverede parter indkaldes til møde med ud
valget .

2o.lo.1988:
Tilsagt landinspektør Henning Sørensen og 

i til 3.11.1988 kl.IZioQ__ -—
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Fjernvarme-undersøgelse i Jægerspris.
I forlængelse af telefonsamtale med Tek
nisk forvaltning fremsender rådgivende 
ingeniørfirma Nellemann, materiale om de 
projekter, firmaet har arbejdet med ind
en for området:

s
etablering af fjernvarme i byer med indi
viduel opvarmning.
Anledningen for samtalen var, at Nelle
mann p.t. forestår etablering af fjern
varme i 10 byer på Lolland-Falster, som 
ikke tidligere har haft fjernvarme. Det
te arbejde er snart færdigt og man ville 
derfor tilbyde, at repræsentanter fra 
kommunen, kunne komme ned og se, hvordan 
det så ud når man etablerer fjernvarme. 
Samtidig ville det være muligt at lægge 
turen omkring Horbelev, hvor Nellemann 
for to år siden stod for etableringen 
af det første private varmeværk i mere 
end 15 år. Et sådant besøg ville selv
følgelig være ganske uforpligtende for 
kommunen.
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Firmaet er tilsvarende villige til at 
deltage i et uforpligtende møde, hvor 
man kan fortælle om erfaringer fra andre 
steder og om mulighederne i Jægerspris 
kommune.

31.8.1988:
Det overlades til forvaltningen at arrangere et 
orienterende møde.

2o.lo.1988:
Tilsagt fa.Nelleman til 3.november 1988 kl.!5oo



T. 3)

Kloak syd. J.nr.63-3-1

Spørgsmålet omkring etablering af veje efter klo
akering blev forelagt Teknisk udvalg den 28.9.d.å 
Man vedtog her at indkalde de berørte grundejer
foreninger til en nærmere forhandlig.
Som et forberende stadium hertil har forvaltnin- 
geb tilsagt fa.DJ&CO til et møde den 
3.november d.å.kl.l6oo-
og hvor man sammen med udvalget vil gennemdrøfte 
det oplæg, som ud fra de fremkomne udtalelser i 
sagen, skal danne grundlag for det endelige møde 
med grundejerforeningerne.
Dette møde tænkes herefter afholdt $.december
1988 • £/. /S —
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T. 4 J.nr. 77-4-7/18

Grundejerforening STRANDKÆRGÅRD.
Grundejerforeningen fremsender skrivelse 
af 16. september 1988, hvori man ansøger 
om, at Dråbyvej må blive optaget som 
kommualvej.
Spørgsmålet er blevet aktuelt her på 
sidste qua kloakarbejdet i området, hvor 
vejen ikke alene har været udsat for 
gravearbejde, men også ekstra belastet 
af kørsel med endog meget tunge maskiner, 
hvilket ikke har været til gavn for vej
kvaliteten. Hovedparten af denne kørsel 
har vel at mærke været grundejerforning- 
en uvedkommende, idet entreprenørerne hai 
benyttet Dråbyvej som kørevej til de syd 
ligere liggende grundejerforeninger, 
ligesom de har benyttet stikveje for "at 
komme til oplagspladsen på strandarealet, 
med synlige spor på disse til følge. Hvac 
sidstnævnte angår afventer man naturlig
vis retablering før yderligere kan an
føres dette vedrørende.
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28.9.1988:
Spørgsmålet blev her af udvalget udsat til nærme
re stillingtagen i forbindelse med afsluttende 
møde med grundejerforeningerne - jfr. i øvrigt 
det under pkt.T.S* anførte.



J.nr. 63-3-1

Kloak Syd - Fjordvej 3, matr.nr. 5 CC 
af Over Dråby.
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Vedrørende skrivelse af 22. juli 1988 
fré. meddeler Fa. Dines
Jørgensen & Co., at ing. V. Wedege igen 
har været ude at måle stikledningens 
længde m.v. og det er helt sikkert, at 
stikledningen ligger som vist på frem
sendt skitse.
Det er firmaets helt klare opfattelse, 
at det økonomiske krav fra ejeren bør 
afvises.
Som kompensation for ejerens ekstraud
gifter kunne det overvejes at godkende 
det udførte anlæg over naboejendommen, 
med tinglysning o.s.v., såfremt dette 
anlæg i øvrigt kan godkendes af bygnings 
myndigheden.

31.8.1988:
Teknisk udvalg tager ingeniørfirmaets redegørel
se til efterretning.
Den ændrede kloakfremføring til ejendommen god
kendes mod fornøden tinglysning.

2o.lo.1988:
I samråd med fmd./TU tilsiger L og

Freddi Jørgensen 
formand
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mødet hævet kl.


